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Budapest XXI. Kerület Csepel Önkormányzata 
Tóth Mihály polgármester részére  
 
                 „Szabályosan működnek (működtek) a szakrendeléseink?”  
                                  címmel     
 
Tisztelt Polgármester Úr! 
 
A médiában felröppent hírek szerint az Országos Egészségbiztosítási Pénztár munkatársai 
vizsgálatot folytattak a Szakorvosi Rendelőintézetekben szerte az országban, és nagyon 
komoly elszámolási szabálytalanságokat tapasztaltak.  
Elsősorban három területen: a neuropszichiátriai, a fizioterápiás, és a tüdőszűrő vizsgálatoknál 
észlelték, hogy a szakrendeléseken jóval kevesebb vizsgálatot végeztek el, mint amennyit az 
OEP felé elszámoltak. Ezért az érintetteket a jogosulatlanul igényelt, és felvett finanszírozási 
összeg visszafizetésére kötelezték, a „csalásért” egyelőre egyéb szankciót nem helyeztek 
kilátásba. Mivel a híradások szerint valamilyen módon minden Szakorvosi Rendelő érintett az 
ügyben, szeretnék tájékoztatást kapni arról, hogy kerületünket érinti –e a visszafizetési 
kötelezettség?   
 
A megoldás keresésének reményében  az SZMSZ 27.§-a alapján interpellációval fordulok 
Önhöz, melyre  írásban kérem a választ, és azt az október 20-i testületi ülésen javaslom 
megtárgyalni.   
Kérdéseim a következők: 

 
- Folytatott –e vizsgálatot az OEP Csepelen az elvégzett neuropszichiátriai, a 

fizioterápiás, és a tüdőszűrő vizsgálatokkal kapcsolatban? 
  
- Ha igen: milyen eredménnyel zárult a vizsgálat? Van –e visszafizetési kötelezettsége 

kerületünknek? 
  
- Ha nem: az egész országra kiterjedő ellenőrzés alapján várható –e, hogy 

kerületünkben is lefolytatják a vizsgálatot? Ha ez megtörténik, várhatóan mindent 
rendben fognak –e találni? 

       
Várom Polgármester Úr megtisztelő válaszait! 
 
 
Budapest, 2009. szeptember 30. 
 
      Tisztelettel: 
 
          Szuhai Erika 
              képviselő  
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